
Styret 

I det foregående året har det vært solid og stabil aktivitet i foreningen.  

Medlemstallet holder seg stabilt høyt i en hverdag der mange andre foreninger 

har sett en nedgang. Samarbeidet innad i foreningen fungerer meget godt for 

tiden og gruppene gjør en god jobb. Riflegruppa arrangerer fine stevner, både 

interne og eksterne, med meget stort oppmøte og fine overskudd. Leirduegruppa 

har fått i gang sportingbanen og det er en meget populær skyteform. De øvrige 

gruppene gjør sin innsats mer i det skjulte, men fisk er satt ut og 

administrasjonen av jaktterrengene våre går fint. 

Grasrotandelen utgjorde i 2017 ca. kr. 30.000,-. Dette er et fint tilskudd til 

klubben siden støtten fra det offentlige stadig blir mindre, og det er varslet 

mindre støtte i tiden fremover, grunnet dårlig kommuneøkonomi. Takk til alle 

de som støtter oss på denne måten! 

Utbedringer og løpende vedlikehold på Dammerud er i rute og vi kan være stolte 

av klubbhuset vårt. Takk til husstyret, våre vaktmestre og alle andre gode 

hjelpere som gjør dette mulig og samtidig sørger for å holde utearealene og 

teknisk ustyr i fin stand. I dag har vi et av de peneste skyteanleggene i Norge!  

Vi vil takke alle tillitsvalgte og øvrige medlemmer for en god innsats i 2017. 

Styret. 

 


